
Acta de la sessió  de la Junta  de Districte 
Marítim

Data: 05 de setembre de 2022
Número: 08/2022
Caràcter: Ordinari
Hora: 20:00h
Lloc: Saló de Reunions CC «la Marina»

Assistixen:

Mari Carmen Ribera Soriano Presidenta

Esther Giner Hidalgo Vocal (Veïna Designada PP)

Lidón Ribera Soriano Vocal ( Veïna Designada PSPV-PSOE)

Vicente Guillamón Terrado Vocal (Regidor Partit Popular)

Ana Raga Cases Vocal (Representant AMPA)

Vicente Ortiz Ramos Vocal (Veí Designat Alcaldia)

Matilde Ramos Alonso Vocal (Veïna Designada Alcaldia)

Jose Carles Mas Vocal (AAVV Meridiano)

Tica Palau Campos Vocal (AAVV Faro)

Tonica Miralles Cumba Vocal (AC Unió Musical del Grau)

Vicente Bonachera Forner Vocal (AC Grup Scout)

Roman Simó Gómez Secretari

No assistixen: Manuel Gonzalez Galván ( AAV Marjalería).

Excusen la seua assistència: Esteban Ventura Martí ( Vocal Regidor Ciutadans ) 

Orde del dia:

1.- Aprovació Acta 11 de juliol 2022

2.- Informació Presidenta

3.- Nomenament Carrer

4.- Precs i preguntes
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En el Saló de Reunions del Centre Cultural “la Marina” del Grau de Castelló,
sent  les  20:00h del  dia 05  de  setembre de  2022 sota  la  presidència   de  la
Excel·lentíssima Senyora tinent d'alcalde Mari Carmen Ribera Soriano, es reunixen els
senyors i senyores abans mencionats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta de
Districte Marítim, amb la meua assistència com a secretari delegat del districte per a
donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la presidència es procedix a iniciar la
sessió. 

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, De l'ACTA DE DATA 11 de JULIOL DE 2022

La Sra. presidenta va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer
a la redacció de l'acta de la passada  sessió celebrada el 11 de juliol de 2022.

No havent-hi cap objecció, s'aproven per unanimitat.

2.- INFORMACIÓ SRA. PRESIDENTA

La Sra presidenta va informar als membres de la junta dels carrers i camins
que s’han reomplit els clots:

 Camí la Plana

 Camí l’Obra

 Camí Antrilles

 Camí Bovar

 Camí Molinera

 Camí Primer Canal

 Camí la Mota

 Carrer Mar Blau

 Carrer Ibiza

 Camí Serrallo

 Camí Almalafa

 Carrerassa Gallenca

 Camí Veles i Vents

 Camí Sensal

També va informar de que s’estava realitzant la neteja de les séquies i dels
camins, afegint que hi havia un pressupost de 100.000€ per aquestes labors. 

Quant al   Protocol de Pluges de Castelló va comentar que te una capacitat
d’evacuació de 32,1m³ p/s i que s’activa en diferents fases: 

1. Pre-emergencia: Revisió sistemes evacuació.

2. Caiguda de mes de 10 litres.

3. Caiguda de mes de 30 litres.
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Va informar que ja es pot demanar la reducció del 30% en transport públic
(Bus i TRAM)  instaurada pel govern d’Espanya, des del 1 de setembre fins el 31 de
desembre.

Continuà comentant als presents que els jocs infantils adaptats que feia poc
s’havien instal·lat  en la Plaça Josefina López amb un cost de 35000€ havien segut
vandalitzats i que arreglar-los havia suposat un cost de 2000€.

Va  anunciar la iniciació de les obres per a construir  la pista de basquet en
els antics vivers,  les quals porten un poc de retard,  però  estaran acabades per  a
principis de 2023.

Va  Continuar informant als membres de la junta de l’activació per part de
l’Ajuntament de Castelló  de uns bons per  a  ajudar  a  les  famílies  en la  tornada a
l’escola. Son similars a aquells que es van fer abans de l’estiu en comerç, ja que al
igual  que en aquells,  l’Ajuntament doblarà la  inversió  de les  famílies,  esta  vegada
només en material escolar:

1. Hi hauran 3 tipus de bons: 10€, 20€ i 50€. 

2. El ciutadà abonarà la quantitat marcada en el bo però podrà gastar el doble, ja
que l’Ajuntament li abonarà al comerç la mateixa quantitat. 

3. Com a màxim, cada família podrà comprar bons per valor de 100€. 

4. La  web  on  hi  haurà  que  inscriure's  per  a  poder  accedir  als  bons  es:
https://bonoscastellodelaplana.es

Finalment, va contar als asistents que en el que respecte al quiosc del Jardí
del Port la cosa va per a llarg, ja que està en mans de Patrimoni de l’Estat i hi haurà
que esperar a que es pronuncie.

3.- NOMENAMENT CARRER

El Sr. Secretari va ficar als membres de la junta al corrent de la petició del
Negociat de Cultura de que se li ficara nom a un carrer. Va dir que era un carrer al
que ja se li  havia ficat nom en una sessió anterior de la junta,  però que segons
cultura el dit nom no valia perquè ja esta assignat a un carrer. Acte seguit va ficar als
membres de la junta en antecedents: 

I. En  data  07/01/2021  l’inspector  del  Negociat  d’Enginyeria  Vicente  Miguel
Pellicer, mitjançant e-mail dirigit al Negociat de Cultura del Excm. Ajuntament
de Castelló, va sol·licitar que l’Ajuntament nomine un vial nou que comença
en la Avda Ferrandis Salvador entre el nº 19 i el 21 i acaba fent cantó amb el
Carrer Pavo Real i que   actualment no te nom.

II. Segons informe de la SDU1 de 12 de gener de 2021, el camí esmentat està
contemplat com a carrer en el planejament vigent, i no hi ha cap impediment
per a procedir a la seua denominació amb caràcter oficial.

III. El 14 de gener de 2021 el Negociat de Cultura va demanar per mitjà de NI2 a
la Junta de Districte Marítim, informe què indique la procedència o no de la
proposta de nominació presentada per la persona sol·licitant.

1 Secció Desenvolupament Urbanístic
2 Nota Interior
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IV. El 7 de juny de 2021 la Junta del Districte Marítim, tenint en compte que ni el
sol·licitant, ni el Negociat de Cultura proposaren cap nom per al vial, va decidir
per unanimitat denominar hi, Carrer Nou.

V. El 13 de juliol de 2022 el Negociat de Cultura va demanar per mitjà de NI3 a la
Junta de Districte Marítim, informe què ja existeix un carrer amb el nom de
Carrer Nou i que per tant, sol·licite a la Junta de Districte Marítim que propose
un altre nom per al vial junt amb una breu explicació del nom proposat. 

Una vegada coneixedors del perquè del re-anomenament, els membres  de
la  Junta  del  Districte  Marítim,  a  proposta  de  la  Sra  presidenta, van decidir  per
unanimitat nominar el dit vial Carrer del Corriol Patinegre, degut a la proximitat de la
platja del Serradal on aquesta au nidifica.

4.- PRECS I PREGUNTES

El Sr Guillamón va demanar que s'instal·laren mes faroles en la Ctra Almassora
– Grau.

Contestà  la  Sra  presidenta que  a  partir  d’octubre  anaven  a  començar  a
instal·lar faroles en la zona de Marjaleria.

També va es va queixar, com en anteriors sessions, que el Grau esta molt brut

La Sra. Palau va dir que les clavegueres fan molta olor.

La Sra. presidenta va contestar que es degut a la falta de pluges. Va afegir que
el contracte de neteja que tenen es un contracte tancat i no es poden demanar mes
serveis, i que en el nou contracte se demanarien millores. Va dir que l'única cosa que
es pot fer es demanar que el camió cisterna que ve tots els divendres a netejar els
carrers, netege cada divendres una zona diferent del Grau.

La  Sra.  Giner proposar   que  una  de  les  millores  siga  que  es  netegen  els
contenidors mes a sovint, ja que fan molta pudor. 

El  Sr Guillamón va reiterar la seua queixa de que encara no havia entrat en
vigor  l’Ordenança  Fiscal  d’Autocaravanes   -  ficant  d’eixemple  altres  municipis  on
s’havien fet llocs d’estacionaments d’autocaravanes pareguts al  del  Grau feia molt
menys  temps  i  ja  tenien  l’ordenança  en  vigor.  Va  tornar  a  preguntar  si  la  Sra
presidenta podia dir-li quan entraria en vigor.

La Sra presidenta va contestar que el que li havien dit a ella es que seria en
una data pròxima, però sense concretar.

La  Sra Giner també va dir que la vegetació procedent de les parcel·les del
Camí Bougainville es menga tot el carril bici, i que l’Ajuntament deuria dir-los que ho
tallaren.

Posteriorment  va  traslladar  les  queixes  dels  veïns  de  la  zona  del  Camí
Almalafa, Serrallo,...etc, els quals li diuen que no se'ls replega el fem del seu camí i
tenen que portar tots les bosses de fem al principi del camí.

3 Nota Interior
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La  Sra.  presidenta va contestar  que molts  camins son tant  estrets  que el
camió no cap, i tenen que portar ells el fem al principi perquè els operaris de la neteja
no poden passar a replegar-lo, ja que si ho feren no tindrien prou en tota la nit.

La Sra. Giner va preguntar  a la Sra. presidenta si tenia la relació de séquies
netejades. 

Va  contestar  la  Sra  presidenta  que  no  li  l’havien  proporcionada  i  que  la
demanaria.

La  Sra. Giner  es va queixar que els  diumenges la zona del pinar era  una
bogeria i que degut a la gran quantitat de gent que acudeix, les voreres estan plenes
de vehicles aparcats damunt.

Va contestar la  Sra presidenta  que informaria al departament de Mobilitat
Urbana a veure si podien pintar prohibicions d’estacionament o ficar en els cantons
de les voreres mobiliari urbà per a que no pogueren accedir els vehicles.

El Sr. Bonachera va traslladar una petició dels usuaris de FRATER consistent en
que no ficar mes passos de vianants peraltats, ja es molt molest per a ells quan fan us
del transport adaptat.

El Sr Mas va queixar-se de que l’Ajuntament es gaste 60.000€ del pressupost
municipal en esterilitzar gats i, a la vegada, permeta que la gent done de menjar als
gats pels carrers, ja que no te cap lògica i son diners tirats. 

La  Sra presidenta  va contestar que no estava permés donar-li de menjar als
gats i que a les persones que ho feien se’ls podia sancionar.

El Sr Mas va queixar de que l’Ajuntament segueix sense netejar els reguers, i
segueix sense netejar-se la séquia que hi ha a l’entrada del Parc del Meridià, com ja va
dir en l’anterior sessió.

Es va queixar també dels operaris encarregar de netejar els camins, degut al
baix ritme de treball i a les poques ganes, i va demanar que els controlen perquè li
lleven el lloc de feina a gent que te ganes de treballar de veritat.

Finalment va dir que la senyalística del riu segueix sense renovar-se.

I sent les 21:00 hores de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-
hi més assumptes que tractar,  la Sra.  presidenta  alça la sessió, de tot això, com a
secretari en done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb a la Sra.
presidenta de la Junta Municipal de Districte Grau.
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